

Title (en)

Lighting and/or ventilating set of elements for closed space comprising a roof and wall window.

Title (de)

Belichtungs- und/oder Belüftungsvorrichtung eines geschlossenen Raumes, die aus einem Dach und einem Wandfenster besteht.

Title (fr)

Ensemble d'éclairage et/ou de ventilation d'un local couvert comportant une fenêtre de toit associée à une fenêtre de cloison.

Publication

**EP 0428921 A1 19910529 (FR)**

Application

**EP 90120993 A 19901102**

Priority

FR 8914738 A 19891103

Abstract (en)

This unit comprises a roof window 4 and a wall window 5, especially of the same type, which are combined in order to force an angled roof glazing. The two windows are joined together by a connection device comprising an apron flashing piece (splashboard) 20 supported by an upturn 82 of the lower connecting element 8 of the roof window and joined to the upper connecting element 9' of the wall window 5, preferably by a seal hinge 21. The upturn 82 is continued laterally along the continuations 76 of the lateral connecting elements 7 in order to channel (arrows 32) rainwater beyond retainers 75 towards the gutters 3. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ensemble d'éclairage et/ou de ventilation d'un local couvert comportant une fenêtre de toit associée à une fenêtre de cloison. Cet ensemble comporte une fenêtre de toit 4 et une fenêtre de cloison 5, notamment de même type, associées pour forcer une verrière d'angle. Les deux fenêtres sont reliées par un dispositif de liaison comportant un tablier 20 supporté par une remontée 82 de l'élément de raccordement inférieur 8 de la fenêtre de toit et relié à l'élément de raccordement supérieur 9' de la fenêtre de cloison 5, préférentiellement par une charnière étanche 21. La remontée 82 se prolonge latéralement sur des prolongements 76 des éléments de raccordement latéraux 7 pour canaliser (flèches 32) l'eau de ruissellement au-delà de retenues 75 vers les gouttières 3.

IPC 1-7

**E04B 7/18**

IPC 8 full level

**E04B 7/18** (2006.01); **E04D 13/03** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04B 7/18** (2013.01); **E04D 13/031** (2013.01); **E04D 13/1475** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0087647 A1 19830907 - RASMUSSEN HOLDING AS V KANN [DK]
- [Y] EP 0308105 A1 19890322 - RASMUSSEN KANN IND AS [DK]
- [AD] FR 2624166 A1 19890609 - SAFIZA SA [FR]
- [AD] FR 2624161 A1 19890609 - SAFIZA SA [FR]
- [Y] RHEINZINK GMBH: "RHEINZINK ANWENDUNG IM HOCHBAU" 6ème édition, pages 27,35, juillet 1983, Rheinzink GmbH, Datteln, DE

Cited by

DK178016B1; US11078671B2; US11255090B2; US10988932B2; US11002016B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES GB IT LU

DOCDB simple family (publication)

**EP 0428921 A1 19910529; EP 0428921 B1 19940302**; DE 69007023 D1 19940407; FR 2654133 A1 19910510

DOCDB simple family (application)

**EP 90120993 A 19901102**; DE 69007023 T 19901102; FR 8914738 A 19891103